

A) (A) The form of the Declaration of payment of commission or its

Equivalent

We Airbus Helicopters the Second Party of Contract no. MUKATK/459 Dated August 2016 signed with Kuwait Ministry of Defence acknowledge that we have paid or will pay a commission as per the following details:

A- Type of commission (monetary or in kind or benefit of any kind): None

B- Amount of commission: None

C- Currency in which the commission was paid: None

D- Method of payment of the commission: None

E- Date of payment of the commission: None

F- Place of payment of the commission: None

We declare that the above information is correct and we are responsible for it. We have presented it in compliance with the provisions of law No. 25 for the year 1996 concerning the disclosure of commissions that are offered in connection with contracts concluded by the State and shall observe the provisions thereof within the scope of its application and in light of the circular of the Audit Bureau No. (1) of the year (1996) in this regard, and this is our declaration of that effect:

Name of the declarant: Guillaume FAURY
Occupation: Name of Company: President of CEO
Address: Airbus Helicopters 13725 Bourges France
Date: August 9, 2016
Signature: _____
Seal: _____



Ettablissement de La Courneuve

2 rue Marcel Cachin

CS 30003

Multi Role Utility Helicopter COURNEUVE Cedex - France

(أ) نموذج كشف دفع العمولة أو مابادلها

نحن ----- الموقعين أدناه بصفتنا الطرف الثاني في العقد المبرم رقم ----- بتاريخ ----- الموقع مع وزارة الدفاع الكويتية ، نقر أنه تم دفع أو سيتم دفع عمولة حسب التفاصيل التالية :

(أ) نوع العمولة (نقدية أو عينية أو مصلحة من أي نوع)

(ب) مبلغ العمولة :

(ج) العملة التي تم دفع العمولة بها:

(د) طريقة دفع العمولة:

(هـ) تاريخ دفع العمولة:

(و) مكان دفع العمولة:

ونقر أن المعلومات الواردة أعلاه صحيحة ونذكر نحن مسئولين عنها وقمنا بتقديمها التزاماً بأحكام قانون رقم 25 لسنة 1996 في شأن الكشف عن العمولات التي تقدم في العقود التي تبرمها الدولة والتفويض بما ورد به من أحكام في مجال سرياته وعلى ضوء ما جاء بتعميم ديوان المحاسبة رقم (1) لسنة (1996) في هذا الشأن وهذا إقرار منا بذلك:

اسم المقر بما فيه : _____

الوظيفة: اسم الشركة: _____

العنوان: _____

التاريخ: _____

التوقيع: _____

الختم: _____